
 
 

PROCES VERBAL 
Incheiat astazi 18.12.2024 

    La sediul Primariei comunei Puchenii Mari are loc sedinta extraordinara de indata a 
Consiliului Local pe luna decembrie 2024, sedinta convocata de Primarul comunei Puchenii 
Mari prin Dispozitia nr.457/17.12.2024. 
    Invitatia la sedinta a fost transmisa domnilor consilieri de secretarul general al comunei 
Puchenii Mari, pe e-mail, tabelul convocator inregistrat la nr.16615/17.12.2024. 
   In urma apelului nominal s-a constatat ca la sedinta au fost prezenti 15 consilieri din numarul 
de 15 (14 prezenti fizic iar unul din consilieri prezent online), sedinta fiind legal constituita. La 
sedinta participa dna Ceocea Mariana secretar general si dl primar Negoi Constantin. 
   Dna presedinte de sedinta, consilier Gradinaru Vasilica deschide sedinta extraordinara de 
indata si citeste ordinea de zi. 
   Se supune la vot si este votata  in unanimitate(14 consilieri au votat fizic iar unul din  consilieri 
si anume doamna Sebe Georgiana-Cristina, a votat online, care a fost de acord cu ordinea de 
zi, respectiv cu toate proiectele de pe ordinea de zi). 
   Primul punct de pe ordinea de zi este Proiectul de hotarare nr. 90/11.12.2024 pentru 
participarea la Programul privind cresterea eficientei energetice a infrastructurii de iluminat 
public si aprobarea D.A.L.I. pentru proiectul “Eficientizarea sistemului de iluminat public din 
comuna Puchenii Mari, judetul Prahova. 
   Domnul primar Negoi Constantin, explica ca trebuie sa participam la acest, Program de 
cresterea eficientei energetice, a infrastructurii de iluminat public, iar initierea acestui proiect, a 
fost foarte urgenta din cauza  termenului limita de depunere 24.12.2024. 
   Se supune la vot si este votat  in unanimitate. 
Punctul 2 de pe ordinea de zi este Proiectul de hotarare nr. 91/11.12.2024 privind aprobarea 
documentatiei tehnico-economice faza D.A.L.I a obiectivului de investitie “Infiintare gradinita cu 
locuri de joaca pentru copii” in satul Puchenii Mosneni. 
  Domnul primar Negoi Constantin, explica ca si acest proiect are data limita de depunere 
19.12.2024. 
   Se supune la vot si este votat  in unanimitate. 
  Punctul 3 de pe ordinea de zi este Proiectul de hotarare nr. 92/11.12.2024 privind aprobarea 
documentatiei tehnico-economice faza D.A.L.I a obiectivului de investitie “Reabilitare, Dotare si 
Modernizare cu Sala de Sport Scoala Miroslavesti si Desfiintare Anexa”. 
  Domnul primar Negoi Constantin, explica ca si acest proiect are data limita de depunere 
19.12.2024. 
   Se supune la vot si este votat  in unanimitate. 
   Punctul 4 de pe ordinea de zi este Proiectul de hotarare nr. 93/11.12.2024 privind rectificarea 
bugetului local al comunei Puchenii Mari, pe anul 2024. 
   Ia cuvantul doamna contabil Alecu Iuliana si explica cum sunt banii  primiti de la Consiliul 
Judetean si de la Guvern repartizati. 
  Dna consilier Gradinaru Vasilica spune ca nu intelege de ce o asemenea suma este cheltuita 
pe cele 4 blocuri reabilitate din satul Miroslavesti, judetul Prahova. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune ca ar dori o situatie cu toate investitiile incepute,  
detaliata cu toate cheltuielile care s-au facut si se fac. 
   Doamna consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba de cheltuielile necesare pentru eficientizarea 
iluminatului public pe comuna si unde se fac acestea, iar domnul primar Negoi Constantin 
spune ca acestea se vor face pe vechea comuna Puchenii Mari, adica satele Puchenii Mari, 
Odaile, Puchenii Mici si Moara iar cheltuielile le vom sti la momentul respectiv. 



    Domnul consilier Cozar Octavian Ionut intreaba unde se construiesc acele locuinte n-ZEB iar 
domnul primar ii raspunde ca unul dintre ele va fi construit langa postul de politie din comuna, 
iar celalalt pe tarcul 1, fiind proiect obtinut pe PNRR. 
    Doamna  consilier Gradinaru Vasilica   intreaba de cele 2 intersectii, ce s-a intamplat cu cea 
de la Miroslavesti, de ce s-a inceput si s-au stagnat lucrarile, iar domnul primar ii raspunde ca 
acolo au intervenit ceva probleme cu cei de la MegaConstruct, deoarece conducta de gaze nu a 
fost ingropata la adancimea la care trebuia, iar acolo trebuiesc facute benzile de accelerare si 
de decelerare. 
      Doamna consilier Udrea Lavinia Ioana intreaba cum s-au cheltuit atatia bani pentru o fasie 
de drum la intersectia Puchenii Mari. 
      Domnul primar spune ca se cheltuiesc foarte multi bani, mai ales pe documentatii, dupa 
care  a intervenit o discutie aprinsa intre dumnealui si doamna consilier Udrea Lavinia Ioana. 
      Intervine domnul consilier Dumitrache Marian si spune ca dumnealui impreuna cu mai multi 
consilieri sunt la primul mandat si nu stiu exact tot ce se face pentru aceste intersectii , dupa 
care a inteles ca o parte din cheltuieli pentru acestea se suporta din bugetul local, dar nu isi 
explica si isi pun semne de intrebare de ce costurile sunt asa mari, iar sumele de bani din 
bugetul local trebuiesc foarte bine analizate, dar poate astea sunt cheltuielile,  timpul le va 
rezolva pe toate.  
   Domnul primar spune ca absolut toate cheltuielile sunt justificate, in spatele facturilor exista 
documentele justificative cu preturi si tot ce tine de acea investitie, iar la verificarile Curtii de 
Conturi, bugetul local este verificat amanuntit. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut, a intrebat de ce a fost nevoie de acel imprumut care a 
fost facut anul trecut in 2024, daca exista bani in excedent si unde a mers acest imprumut. 
   Domnul primar spune ca acest imprumut a fost facut in urma ajustarilor de preturi si acesti 
bani din imprumut au mers la investitia pentru Intersectia Puchenii Mari, Apa si Canalizare, 
Drumul de legatura. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut, a intrebat de ce a preluat Primaria aceasta sarcina cu 
realizarea acestor 2 intersectii  daca era treaba CNAIR, iar domnul primar a spus ca s-a angajat 
in realizarea acestor 2 intersectii datorita faptului ca Consiliul Judetean a promis ca ne ajuta, dar 
ne a ajutat cu foarte putini bani in conditiile in care cheltuielile sunt foarte mari. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune ca nu i se pare normal ca pentru realizarea unei 
Intersectii sa fie asa costuri mari. 
   Domnul primar mai spune ca la acea Intersectie nu s-a prezentat decat un singur ofertant. 
   Doamna consilier Maluroiu Maria-Magdalena spune ca nu Primaria face proiectele. 
   Domnul consilier Cozar Octavian Ionut spune ca nu trebuia Primaria sa se inhame la asa ceva 
si sa isi asume CNAIR. 
   Domnul primar spune ca CNAIR nu isi asuma aceasta sarcina, dar noi ca autoritate locala, 
ne-am luat angajamentul acesta deoarece comuna a fost despartita in 2 si cum de altfel a mai 
spus “am avut si promisiuni ca vom fi ajutati de catre Consiliul Judetean”. 
   Doamna consilier Gradinaru Vasilica spune ca ar dori ca acest imprumut sa putem sa il 
achitam cat mai repede posibil. 
   Domnul consilier Dumitrache Marian spune ca aceste proiecte pe care le avem trebuiesc 
votate pentru a fi duse la capat, dupa care si domnul primar spune ca toaste obiectivele in 
derulare trebuiesc finalizate. 
   Se supune la vot si este votat  in unanimitate. 
   Se trece la  punctul 5 de pe ordinea de zi este Proiectul de hotarare nr. 94/11.12.2024 privind 
aprobarea documentatiei tehnico-economice la faza PT pentru obiectivul, “ Infiintare gradinita cu 
locuri de joaca” in satul Puchenii Mosneni, judetul Prahova. 
   Se supune la vot si este votat  in unanimitate. 



   Se trece la  punctul 5 de pe ordinea de zi este Proiectul de hotarare nr. 95/11.12.2024 privind 
aprobarea documentatiei tehnico-economice la faza PT pentru obiectivul “Reabilitare, dotare si 
modernizare cu sala de sport Scoala Miroslavesti si desfiintare anexa”. 
   Se supune la vot si este votat  in unanimitate. 
 Se trece la  punctul 5 de pe ordinea de zi este Proiectul de hotarare nr. 96/13.12.2024 privind 

stabilirea taxelor si impozitelor locale pentru anul 2025. 
     Prezinta proiectul de hotarare doamna Neacsu Georgiana, referent in cadrul 
compartimentului financiar contabil taxe si impozite, explica ce majorare a fost propusa. 
    Dna. Consilier Gradinaru Vasilica, presedinte de sedinta spune ca nu este de acord cu taxa 
de urgenta la certificatele fiscale. 
    Dl. Consilier Dumitrache Marian spune ca nici dumnealui nu este de acord cu taxa la masinile 
hibrid si propune ca aceasta scutire sa fie in procent de 95% fata de 51% propus. 
    Se supun la vot cele 2 amendamente in sensul de a se modifica cuantumul  de la suma 
propusa de 60 lei la suma de 40 lei si scutirea pentru masinile hibrid sa fie in procent de 95% 
fata de 51% propus . 
    Dupa  supunerea la vot cele 2 amendamente au fost  cu 14 voturi pentru  si o abtinere(dl. 
Consilier Chirca Marin).   
    Nemaifiind nici o discutie si constatand ca ordinea de zi a fost epuizata dl/dna presedinte de 
sedinta, declara sedinta inchisa. 
               Presedinte de sedinta,                                                     Secretar general, 
                     Consilier, 
              Gradinaru Vasilica                                                            Ceocea  Mariana          
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 


